
Årsberetning.  
 
 

Kære beboere, 

 

 

Sikke et år vi har haft i afdeling Solkysten.  

 

Dette vil vi i bestyrelsen gerne takke for. Vi har lyttet til alle jeres ønsker, og gjort alt hvad vi kunne 

for at imødekomme dem.  

 

Året har været præget af et stort administratorskifte, herunder har der været rigtigt mange ting som 

DAB har skulle udrede. Byggesagen er stadig en rigtigt stor ting, som fylder meget. Mange af de 

udestående mangler er nogle af de sager, som vi i bestyrelsen, gerne vil have udbedret.  Desværre er 

vi nødt til at afvente med en del af dette.  

 

Vi har kæmpet hårdt med driften og deres arbejde i Solkysten, og vi har udtrykt stor kritik af 

situationen og det manglende arbejde. Driften har været hårdt ramt af underbemanding, hvilket også 

har været synligt for alle.  Nu ser det ud til at driften er fuldtallig pr. 1. august 2022, og 

afdelingsbestyrelsen skal i gang med at udarbejde en arbejdsplan i samarbejde med driften. Dette 

glæder vi os til, så vi kan komme til at holde vores områder pæne.  

 

Vi har drøftet om afdelingen skal have flere skraldespande, eller storskrald. Dette ville desværre 

blive for dyrt, så vi har lagt kommunens folder ud på vores Facebook sider i håb om, at dette kunne 

hjælpe lidt på, at alle får sorteret deres affald ordentligt.  

 

Det har været et år hvor vi i bestyrelsen skulle arbejde hårdt på at få ordnet mange ting, da vi har 

været præget af et år uden en afdelingsbestyrelse i Solkysten, men det har været et lærerigt år især i 

samarbejde med DAB.  

 

Det har også været året, hvor Solkysten har fået to pladser i organisationsbestyrelsen, hvilket vi 

sætter pris på. 

 

Vi takker også for jeres deltagelse til fastelavnsfesten. At vores sommerfest desværre måtte aflyses i 

sidste øjeblik er vi meget berørte af.  Vi valgte at aflyse, idet vores formand Mogens pludselig afgik 

ved døden. Vi vil mindes en formand der talte med store ord til DAB, da han kun ønskede det 

bedste for vores beboere. En stor tak til Mogens og æret være hans minde.  

 

 

Bestyrelsen takker for et godt år sammen med vores beboere og DAB. Vi ser frem til et nyt år med 

mange nye opgaver.  

 

 

Hilsen afdelingsbestyrelsen Solkysten.  


